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§ 14
Upprustning och utveckling av Medborgarhuset. 
Lägesrapport 4 
2017/00233

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden beslutar godkänna föreliggande 
lägesrapport gällande upprustning och utveckling av 
Medborgarhuset.
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Peter Wallmark (SD) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:
 

Vi kommer snart att inviga ett nytt och fräscht Medborgarhus. 
Upprustningen har kantats av problem och en skenande 
kostnadsutveckling utifrån den budget som klubbades initialt. 
Besparingarna som förvaltningen nu föreslår är av försumbar 
karaktär sett till den slutliga totalkostnaden, vilket 
förvaltningen själv konstaterar i sitt förslag till beslut.

 
Att avstå från tänkta åtgärder enbart för att visa upp någon 
form av ansvarstagande gentemot allmänheten riskerar att 
fördyra underhåll och tillgänglighetsanpassning i ett senare 
skede. Jag föreslår därför att projektet genomförs inklusive de 
åtgärder som nu är föreslagna att utgå av besparingsskäl. Det 
kommer både staden och Medborgarhusets besökare att tjäna 
på både vad det gäller service och framtida kostnader.

Handlingar i ärendet
 FSK 2017/233-18 Utveckling och upprustning av 

Medborgarhuset. Lägesrapport 4
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